
Pomoc od 
Ducha Svatého

Poznámky z konference

Toto mě učí:

Pamatujte na 
to, kdo jste

Toto mě učí:

Víra v Ježíše 
Krista

Toto mě učí:

Kráčejte po cestě s Ním

Toto mě učí:
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President Eyring řekl, že se cítí povzbuzen, 
když čte příběh o tom, jak Nefi získal mosazné 
desky od Labana. Nefi nevěděl, co přesně má 
udělat, ale v každém okamžiku ho vedl Duch 
Svatý. Když nás Pán žádá, abychom udělali 
něco těžkého, Duch Svatý nám také pomůže.

Starší Stevenson nás vyzval, abychom se 

pokaždé, když se uvidíme v zrcadle, zastavili 

a řekli: „Páni, podívejte se na mě!“ Jsem 

úžasný! / Jsem úžasná! Jsem dítě Boží! On 

mě zná! Miluje mě!“ Pomůže nám 

to pamatovat na to, kdo skutečně 

jsme a jak nám Bůh a Duch Svatý 

mohou pomoci.

Starší Costa vyprávěl příběh o tom, jak 

Ježíš Kristus utišil bouři. Všichni v životě 

zažíváme bouře neboli těžkosti, které jsou 

obtížné. Ale nikdy jim nebudeme muset 

čelit sami. Naše víra v Ježíše Krista nám dá 

moc a pokoj, které potřebujeme, abychom 

dokázali čelit jakékoli bouři.

Presidentka Freemanová vyprávěla 
příběh o tom, jak si přála zdolat výjimečnou 
turistickou stezku, i když měla poraněný kotník. 
Nedokázala po ní jít sama, tak jí pomohla 
průvodkyně. Když budeme usilovat o to, 
abychom dodržovali své smlouvy, Ježíš 
Kristus nám pomůže s jakýmikoli 

těžkostmi, stejně jako tato 

průvodkyně pomohla sestře 

Freemanové.


